

THE UNIVERSITY OF THE SOUTH PACIFIC SCHOOL OF DISTANCE EDUCATION

The University of the South Pacific is a public university established in 1969. It is the largest and oldest university in the Pacific region. The University is committed to providing quality education and research to its students and staff. The School of Distance Education is a part of the University that provides flexible learning opportunities for students who are unable to attend traditional face-to-face classes.

The School of Distance Education offers a wide range of undergraduate and postgraduate programmes. The programmes are designed to be flexible and to accommodate the needs of students who are working, studying and living in different parts of the Pacific region. The School is committed to providing a high quality of education and to ensuring that its students are well-prepared for their future careers. The School also provides a range of support services for its students, including academic and personal counselling, and a range of resources to help them succeed in their studies.

The School of Distance Education is a member of the Association of Pacific Rim Universities (APRU) and the Association of South Pacific Universities (ASPU). The School is also a member of the Pacific Rim Distance Education Association (PRDEA). The School is committed to working with other institutions in the Pacific region to promote distance education and to ensure that its students have access to the best possible quality of education.

The School of Distance Education is a part of the University that provides flexible learning opportunities for students who are unable to attend traditional face-to-face classes. The School offers a wide range of undergraduate and postgraduate programmes that are designed to be flexible and to accommodate the needs of students who are working, studying and living in different parts of the Pacific region. The School is committed to providing a high quality of education and to ensuring that its students are well-prepared for their future careers.

The School of Distance Education is a part of the University that provides flexible learning opportunities for students who are unable to attend traditional face-to-face classes. The School offers a wide range of undergraduate and postgraduate programmes that are designed to be flexible and to accommodate the needs of students who are working, studying and living in different parts of the Pacific region. The School is committed to providing a high quality of education and to ensuring that its students are well-prepared for their future careers.

XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX

XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX (XXXX)XXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX,XXXXXXXXXXXXX X XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX XXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXXX

XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
(XXXX)XXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX

X XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXX XXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX
XXXXXXXXXXXXXX XX XXXXXXX XXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XX XX
XXXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX ,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX, XXXXX
XXXXX XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX

XXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX XX X

X XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX, XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX,XXXX
XXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXX XX XXXX XXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX,XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX,X XXX XXXXXXX,XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXX ,XXXXXXXX,XXXXXXXX XXXXXXX ,XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXXX

關於 2024 年 12 月 31 日止

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

關於 2024 年 12 月 31 日止 2024 年 12 月 31 日止 2024 年 12 月 31 日止

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。本公司之 2024 年 12 月 31 日止之年度報告，包括本公司之財務狀況、業務經營、財務表現、風險因素、董事會報告、環境、社會及管治報告、以及公司資料。

000000 000 0000 000 00000000 000

0000 0000 000000 0000000 0 00000 0000 000000 0000000000 000000000
00000000 0000000 000000 000000 000000 000000 00000 000000 000 000
000000 00000 00000 0000000000 00 00000 00000000 000000000 0000000 000
000000 0000000 00000

00000000000000 00000 0000 0000000 000
00000'0 000000000000000000 00000000

0000000000000 00 000000 00000 000000 00000000 000000 000000000000
-0 000000 00000000 000000 000000 0 0000000000000 00000 00000000 000000 00-
00000000 00000 0000 000000 0000 (0000)'0 000000000000000 00000, 00000000
0000 0 000000 000000 00000000000 0000000000 00000000

0 00000000 00000000 000000 0 000 0000 00000000000 0000000 000000
00000000000 0000000 000000000000000 0000000 00000 000000000000000000 00000000
000000000 00000000 0000000 000000

00000000000000000 00000000 000000000 000000 00000000000 000000000000
000000000000000000 0000000 000000000 0000 0 000000 000000 0000000000 0000000000
000 00 00000000 00000 00000 000000000000000 000000 0000 000000000000000
00000000 0000000 00000000 000000000 0000000, 000000000000 000000000 00000
000000 (0000000) 00000000 00000000 00000000

000000 000000 00000000 0000000000 000000 000000 00000000000 00 00000000
00000 00000000000 00000000 0000000000 000000 0000000000 000000 000000000000
000000, 00000, 00000000, 00000000, 00000, 0000, 000000, 000000, 000000,
000000, 00000000, 00000000, 0000000, 000000, 0000, 0000, 000000 ,0000000000,
00000000, 0000000, 0000000, 00000000, 00000000, 000000000

000000000000 00000000 000000 00000000 000000 0000 00000000000 0000000000
00000, 00000000 0000000 0000000 00000 0000 000000 0000 00000'0 0000000000

XXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX

XXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX
XXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXX XXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXX

XXXXXXXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX

XXXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXX

XXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX
XXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX(XXX)XXXXXXXX XXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXX XXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXX

XXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX X XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX

XXX XXXXXXX XXXXXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX
XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX
XXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXX

XXXX XXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX

XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX, XXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX
XXXX XXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXX XXXX XXXXXXX XXXX
XXXXXX

X XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX X XXX XXX
XXXX XXXXXXX XXXX X XXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXX X XXX
XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXX

XXXX XXXXXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX X XXXXXXX XXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX
XXXXXX XXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXX XXXXXXX

□□□□

□□□□ □□□□ □□□□□□ □□ □□□ □□□□ □□□□□□□□ □□□□□□ □□□
□□□□□ □□□□□

□□□□□□ □□□□ □□□□□□□□ □□□□□□□□ □□□□□□□□ □□ □□□□, □□□
□□□□ □□□□□□ □□□□□□□□□□ □□□□□ □□ □□□□□□ □□□□ □□□□□□
□□□□□□□□ □□□□□□□ □□□□ □□□□□□□ □□□ □□□□□□